
           
 

 

 

TECHNISCHE VRAAG (alleen over een agendapunt) 
 

Indiener: Jan Lenselink 
 
Datum indiening vraag: 31 mei 2017 
 
Datum verzending antwoord: 01-06-2017 
 
 

commissievergadering van:      7 juni agendapunt 14         Preventie en handhavingsplan 

alcohol 2017 - 2020                                                 
 
raadsvergadering van:  
 

Formulering: 
Als voorbereiding op de discussie had ik over dit onderwerp contact met NOC*NSF. Ik 
wilde weten of zij voorlichtingsavonden voor sportverenigingen organiseren. Ik kreeg een 
mail met de volgende inhoud: 

 
“Wat me opvalt is de verwijzing naar het keurmerk gezonde sportvereniging, daar zijn we 6 
jaar geleden al mee gestopt. T.a.v. voorlichting geven instellingen vanuit verslavingszorg, 
zoals Iris IVA instructies en brede voorlichtingsbijeenkomsten. Wij zelf hebben voor de IVA 
instructie al sinds 2009 een e-learning (gratis) gemaakt die goed benut wordt zie hiervoor 
www.nocnsf.nl/iva Naast de IVA organiseren we i.s.m. met Nico van der Lely gratis 
voorlichtingsbijeenkomsten ‘’voorkomen alcoholmisbruik’’ voor sportclubs op lokaal niveau. 
Voor meer informatie zie: 
https://www.academievoorsportkader.nl/bijscholing/verantwoord-alcoholgebruik-binnen-
de-sportvereniging 
 
Voor alle overige ondersteuningsinstrumenten verwijs ik graag naar 
www.nocnsf.nl/alcoholensport  
 
In de bijlage ter informatie ons position paper welke we aan TK hebben gestuurd ter 
voorbereiding op AO alcohol. Hier staat wel het een en ander in over de ernst van 
problematiek en hoe wij vinden dat daar op een goede manier mee om zouden kunnen gaan 
ook door  (lokale) overheden en andere betrokken partijen. 
 
Groet Emiel” 
 

Vraag:  
De tekst in het preventie- en handhavingsplan onder het kopje “Sportverenigingen “ is 
dus niet meer actueel. 
Kan deze tekst aangepast worden? Bijvoorbeeld met de verwijzing naar de 
mogelijkheid van e-learning?  
Kan het position paper (zie bijlage) via de sportraad bij de sportverenigingen worden 
verspreid? 
 
Antwoord: 
Ondanks dat het instrument formeel niet meer in gebruik is zullen we de 
goede elementen blijven gebruiken. Uiteraard gaan we ook gebruik maken van de 
nieuwe instrumenten die bijvoorbeeld door NOC-NSF en haar partners zijn ontwikkeld. 
Er is woensdag 28 juni overleg gepland met de Sportfederatie, de position paper wordt 
in dit gesprek meegenomen. 
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Vraag:  
NOC*NSF verzorgt dus gratis voorlichtingsbijeenkomsten voor lokale 
sportverenigingen. Is het mogelijk om met de sportraad afspraken te maken over de 
(gezamenlijke) organisatie van zulke bijeenkomsten?  
 
 
 
Antwoord: 
Wij gaan met de Sportfederatie in gesprek over gezonde levensstijl en zullen de 
(gezamenlijke) sportverenigingen attenderen op deze bijeenkomsten. 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

Toelichting: 

1. Technische vragen zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda 
staan. Ze zijn niet bedoeld voor een politiek antwoord. 

2. Technische vragen zijn vragen voor een beter begrip van een vraagstuk. Vragen over 
feiten en de uitleg daarvan of over de gevolgen van een besluit. 

3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 
plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 

 

 


